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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen állapotban van az Észak-magyarországi 
Közlekedési Központ járműparkja?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A regionális közlekedési központok járműparkjának állapota a folyamatos romlás jeleit mutatja. A 
mai napig találkozhatunk rég, több évtizede szolgálatban álló buszokkal. Ezek a járművek egyéb 
problémáik mellett életkoruknál fogva a környezetet is sokkal nagyobb mértékben károsítják újabb 
társaiknál.

Az ország minden térsége kapcsán jellemző, hogy a választópolgári megkeresések és észrevételek 
jelentős részét teszi ki a közösségi közlekedést érintő problémák. Ezek között jellemző problémák, 
hogy az autóbuszok öregek, koszosak, nem megfelelő állapotúak, korszerűtlenek.

A következő kérdésekkel fordulok most önhöz:

1. A ÉMKK által használt járművek átlag életkora mennyi jelenleg, és ez az átlagos érték miként 
alakult évente 2015 óta? 

2. 2015 óta, éves bontásban pontosan milyen járműbeszerzések történtek (megvásárolt autóbuszok 
típusa, darabszáma)? 

3. Elegendő szakember dolgozik jelenleg a ÉMKK kötelékében ahhoz, hogy közép és hosszútávon 
is biztosított legyen a zavartalan működés? Mekkora problémát jelent a szakemberhiány, különös 
tekintettel a járművezetőkre? 

4. Milyen mértékben és milyen ütemezéssel tervezik a járműpark megújítását, új autóbuszok 
beszerzését, ezzel egyidőben a már korszerűtlenek forgalomból történő kivonását? 



Várom válaszát!
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